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Z á p i s n i c a   č. 9/2020 
z rokovania Komisie finančnej, podnikateľskej a správy mestského majetku 

pri Mestskom zastupiteľstve v Rožňave zo dňa 30.11.2020 
 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

 

Priebeh rokovania: 

Na úvod rokovania FK privítali predsedovia komisií všetkých prítomných. Komisia 

rokovala spoločne s komisiou výstavby o spoločnom bode „FIN.M.O.S., a.s. - investícia do 

siete verejného osvetlenia - Rekonštrukcia časti verejného osvetlenia na Ulici Ernesta Rótha 

v RV“ mimo plán zasadnutí pred zasadnutím MZ. Komisia odsúhlasila predložený program. 
 

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček N Zoltán Beke Za 
Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 
Arpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 
Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Zd, Neprítomní - N 

 

ZA:    8 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

Program rokovania: 

1. FIN.M.O.S., a.s. - investícia do siete verejného osvetlenia - 
Rekonštrukcia časti verejného osvetlenia na Ulici Ernesta Rótha 
v RV 

  Materiál bol predložený na rokovanie MZ dňa 19.11.2020, na ktorom došlo k jeho 

stiahnutiu a odporúčaniu, aby bol predložený najprv na rokovanie komisie výstavby a komisie 

finančnej k zodpovedaniu otázok a prehodnoteniu a následne znovu predložený do MZ.  

Východoslovenská distribučná, a.s., doručila Mestu Rožňava písomné podanie – 

žiadosť o vydanie stavebného povolenia na stavbu „Rožňava – ul. Ernesta Rótha - úprava 

NN“ . 

Predmetná stavby bola územne povolená územným rozhodnutím č. 133/2019-15416-

VYST, ktoré vydalo Mesto Rožňava dňa 21.03.2019. 

Mesto Rožňava, ako príslušný stavebný úrad rozhodol dňa 31.10.2019 vydať stavebné 

povolenie pod č.  122/2019-50928-VYST. 

 Stavba „Rožňava – ul. Ernesta Rótha - úprava NN“ rieši úpravu vzdušného NN 

vedenia na Ul. Ernesta Rótha. Na uvedenej ulici sa uloží NN kábel do zeme namiesto 

vzdušného vedenia v celom rozsahu.  

Predmetná ponuka spoločnosti FIN.M.O.S predstavuje zámer spoločnosti uskutočniť 

vlastnú investíciu v katastrálnom území mesta Rožňava, ktorá sa týka rozvoja verejného 

osvetlenia v časti Ulici Ernesta Rótha (prekládka časti VO). Za týmto účelom spoločnosť 

zosumarizovala podklady technického a ekonomického charakteru. S ohľadom na nutný 

rozsah rekonštrukcie a modernizácie sústavy a s ohľadom na ekonomický dopad vykonanej 

investície na rozpočet mesta, spoločnosť spracovala návrh investície: 
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Čistá výška investície (netto v € bez DPH)                                   66 799,45 €  

Hrubá výška investície (brutto v C s DPH                                  80 159,34 € 

 

Rozsah nákladov na rekonštrukciu siete verejného osvetlenia  zahrňuje nasledovné 

položky: 

 Svetelno-technická dokumentácia 

 Demontáž pôvodného osvetlenia a jeho dokumentovaná likvidácia 

 Dodávka a montáž stožiarov, svietidiel, poistkových svorkovnic, výložníkov (25 

svetelných bodov VOLTANA 39W LED) 

 Stavebné práce, uloženie káblového prepojenia, montážne práce infraštruktúry 

 Inžinierska činnosť 

 Spracovanie revíznej správy 

 Úprava pasportizácie 

 

Majetok, ktorý vznikne ako výsledok investície FIN.M.O.S. a.s., bude jeho 

vlastníctvom, pričom Mesto je oprávnené nadobudnúť tento majetok do svojho vlastníctva za 

jeho zostatkovú účtovnú hodnotu, určenú ku dňu uzavretia osobitnej zmluvy, ktorá bude 

upravovať formu a spôsob prevodu tohto majetku. 

S ohľadom na termínový súlad platnosti splátkového kalendára jestvujúcej Zmluvy o 

prevode akcií (Zmluva o kúpe cenných papierov), spoločnosť navrhuje nový splátkový 

kalendár pre predmetnú ponuku: 
 

 

P. Drengubiak prečítal písomné stanovisko predsedu komisie výstavby, ktorý sa 

ospravedlnil a nie je prítomný. Odporúča schváliť predložený návrh.  

Primátor vysvetlil členom komisií prečo je materiál predložený až tak neskoro na 

rokovanie. Z dôvodu, že spoločnosť FIN.M.O.S rozhoduje o tom kde a ako sa bude svietiť, 

bude potrebné prehodnotiť zmluvu a s tým súvisiace služby.  

Členovia komisií vyjadril svoj súhlas s terajšou realizáciou, ale do budúcna očakávajú 

včasnejšie prerokovanie podobných investícií s víziou na viac rokov. Čo sa týka osvetlenia, 

odporúčajú k predloženiu viacero možností s ohľadom na úsporné LED svietenie, svetelný 

smog aj osvetlenie chodníkov, nie okien domácnosti.  
 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ schváliť 
investíciu do siete verejného osvetlenia spoločnosti FIN.M.O.S. a.s. na území mesta v rozsahu ponuky VO-

20201111_E.Rotha zo dňa 11. novembra 2020 a poveruje primátora mesta k podpísaniu príslušnej zmluvnej 

dokumentácie. 
schvaľuje navýšenie podielu mesta v akciovej spoločnosti FIN.M.O.S. vo forme nákupu 201 ks cenných 

papierov (akcii) v nominálnej hodnote á 331,00 € a v celkovej kúpnej cene 70440,00 € v rozsahu ponuky VO-

20201111_E.Rotha zo dňa 11. novembra 2020 a poveruje primátora mesta k podpísaniu príslušnej zmluvnej 

dokumentácie. 
 
Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček N Zoltán Beke Za 
Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 
Arpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 
Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

 

Roky Mesiace Získané akcie 

(ks) 
Menovitá hodnota 

získaných akcií 
Ročné splátky Mesačné splátky 

2020 12 255 84 405,00 € 111 984,00 € 9 332,00 € 
2021 12 360 119 160,00 € 131 724,00 € 10 977,00 € 
Spolu 181 3632 1 202 192,00 € 1 863 652,00 €   
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ZA:    8 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

 

 

 

 

 

             podpísaný v.r. 

 Bc. Ivan Kuhn, MA 

         predseda komisie 

 

 

 

 

 

Zapísala: Ing. Erika Leskovjanská 

 

Obdrží: prednosta mestského úradu, členovia komisie, hlavný kontrolór mesta, vedúci 

odboru právneho a správy majetku a vedúci odboru všeobecnej a vnútornej správy, 

predkladatelia materiálov 

Zverejnenie:  na webové sídlo mesta Rožňava 


